
 

 
 

 
 
 

 

 
 
Verslag van de vergadering van de commissie straatnaamgeving op 5 mei 2011 
 
Aanwezig :Wethouder Litjens, Dhr. Ruber, Mevr. Krauth,  Dhr. Truyen, Dhr. Moonen,  

Dhr. Gabriëls. 
Afwezig  : Dhr. Franssen, Mevr. Reijnen 

 
 

1. Opening en verslag vergadering 22 januari 2011 

 
De voorzitter opent de vergadering en heet eenieder welkom. 
 
Opmerkingen t.a.v. verslag 22 januari 2011. 
Bij de aanwezigen ontbreekt de naam van Mevr. Reijnen 
Geen verdere opmerkingen en verslag is vastgesteld. 
 
De heren Gabriëls en Moonen geven aan dat de stukken voor de vergadering van 
heden te laat zijn aangeleverd. De secretaris van de straatnaamcommissie biedt 
hiervoor zijn excuses aan en belooft beterschap. 
 
2. Vernoeming Albert Hoeben in Stramproy. 

 

Ten aanzien van het collegebesluit om afwijkend van het advies van de 
straatnaamcommissie een vernoeming naar Albert Hoeben roepen de leden Moonen,  
Gabriels en Truyen wethouder Litjens ter verantwoording.  
 
De leden zijn van mening dat wethouder Litjens het standpunt van de commissie te 
weinig heeft uitgedragen bij het college. Naar aanleiding van de discussies in de vorige 
bijeenkomst was bij de leden het verwachtingspatroon ontstaan dat wethouder Litjens 
geen voorstel voor vernoeming zou indienen. Ze vragen de wethouder om in de 
toekomst afwijkingen collegenota’s betreffende adviezen van de commissie eerst voor 
te leggen aan de straatnaamcommissie. Wethouders Litjens zegt dit toe. 
Verder  is afgesproken dat vooreer de vernoeming van Albert Hoeben publiek wordt 
gemaakt een antecedenten onderzoek zal worden gedaan.  

 

 

3. Weg op zorgcentrum in Groenewoud. 

 

In Groenewoud wordt een zorgcomplex gerealiseerd met groepswoningen en 
appartementen. De ingang van de appartementen is gelegen aan een te realiseren 
weg. Het voorstel naar de straatnaamcommissie is om deze ruimte het 
“Nedermaaspad” te noemen. De straatnaamcommissie vindt dit voorstel niet gelukkig 
gekozen en stelt de naam “Nedermazepad” voor. Randvoorwaarde voor benoeming 
van deze ruimte is echter: 
- Onderzoeken of de ruimte een openbaar gebied kan worden omdat gemeente niet 

bevoegd is een straatnaam te benoemen binnen een particulier terrein. 
- De naam “Nedermazepad” historisch correct is. Dhr. Truyen zal een onderzoek 

instellen.  
 



 

 

 
4. Verlenging Hoverveld. 

 
De verlenging van de Hoverveld tot aan de Industrieweg in Stramproy leidt tot een 
vernummering van drie huisnummers.  
De straatnaamcommissie gaat akkoord met de vernummering van de panden 15,17 en 
19. De commissie vraagt extra aandacht voor de goede aanduiding van de straten 
Hoverveld en Industriestraat. 
 
5. Benoemen van de passage die ontstaat bij de bouw van het stadhuis. 

 
Tussen de nieuwbouw van het stadhuis en de woningen ontstaat een openbare ruimte. 
Deze openbare ruimte dient een naam voor de huisnummering te krijgen. 
Dhr. Truyen geeft aan dat dit gebied geen historische aanknooppunten aanwezig zijn 
welke meegenomen kunnen worden bij de naamgeving. In de portefeuille zijn geen 
namen voorhanden welke voor deze openbare ruimte gebruik kunnen worden. Tijdens 
de bijeenkomst zijn diverse namen besproken o.a. Stadhuispassage en Stadhuisplein 
en namen van de Koninklijke familie. Aangezien er nog geen openbare ruimte 
vernoemd is naar prinses Máxima stelt de straatnaamcommissie de naam “Prinses 
Máxima Passage“ voor. 

 

 

6. Ingekomen Post. 

 

- Dorpsraad Stramproy : Vernoeming Herdenkingsplantsoen. 
De straatnaamcommissie is akkoord met het voorstel. 
 

7. Rondvraag 

 

- 
 
8. Volgende vergadering. 

 
Datum en locatie wordt door de secretaris in overleg met de leden van commissie op 
een later tijdstip vastgesteld.  

 
  
 

 


